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حساس ترین بازی های هفته هجدم لیگ برتر کدامند؟
یکی از حساسترین بازیهای هفته هجدهم لیگ برتر را تیمهای مس رفسنجان و ذوبآهن برگزار خواهند کرد.

به گزارش سایت خبری پرسون، این دیدار از این جهت حساس است که شاگردان مهدی تارتار سه بازی قبل خود را باختهاند و شروع بدی را در نیمفصل
دوم رقابتهای لیگ برتر داشتهاند. هوادار، پرسپولیس و تراکتور سه تیمی هستند که موفق به شکست ذوبآهن شدهاند و این مساله کار این تیم را در
بازی فردا با مس رفسنجان بسیار سخت کرده است. باخت دیگر برای ذوبیها شرایط این تیم را در جدول مسابقات هم سخت خواهد کرد، مخصوصا
اگر تیمهای تهجدول این هفته موفق به کسب پیروز شوند. نتایج اخیر ذوبیها باعث شده انتقادهایی هم متوجه تارتار شود. مربیای که در چندسال
اخیر کارنامه موفقیتآمیزی را در لیگ برتر داشته و همواره تیمهایش با بضاعت نهچندان خوب مالی در میانههای جدول به بالا بودهاند. با توجه به
همین مساله او اعتقاد دارد که نتایج اخیر تیمش بیشتر بهخاطر بدشانسی و اتفاقات غیرمنتظره بوده و بهزودی شرایطشان ازلحاظ نتیجهگیری بهمراتب

بهتر خواهد شد.

کارنامه من مشخص است

اما تارتار از اینکه انتقادهایی علیهاش مطرحشده ناراحت است. او بهعنوان مربی که در سالهای اخیر با بازیکنان جوان زیادی کار کرده در واکنش به
اینکه گفته شده تغییرات زیادی را در چندسال اخیر در تیمهایش داشته به «فرهیختگان» گفت: «دوستانی که اعتقاد دارند مهدی تارتار بیشترین تغییرات
را در تیمهایش داشته زحمت بکشند و آمار دربیاورند که تارتار در چه تیمهایی مربیگری کرده و این تیمها را در رده چندم جدول تحویل گرفته و در رده
چندم نیز تحویل داده است. اگر قرار است با آمار بخواهند مرا تخریب کنند بهتر است آمار دقیق و درست تحویل مردم دهند. برای ارزیابی یک سرمربی
قبل از هر چیز خروجی او را نگاه میکنند و فکر کنم پرداختن آماری به این مساله کار چندان سختی نباشد. تیمهای من در این چندسال مشخصند. از
گسترش فولاد گرفته تا راهآهن، نفت مسجدسلیمان، پارسجنوبی، پیکان و ذوبآهن. همه این تیمها شرایطشان قبل از اینکه من به آنجا بروم در
جدول ثبتشده و مشخص است و بعد از رفتن من هم همهچیز ثبت شده و قابلرویت است. بهجرات میتوانم بگویم بیشترین صعود و تحول را

تیمهای تحتهدایت من در این چندسال در لیگ برتر داشتهاند.»

در فوتبال حرفهای سرمربی با بازیکن شوخی ندارد

سرمربی ذوبآهن اعتقاد دارد یک تیم وقتی موفق است که بتواند از داشتههایش استفاده کند و بازیکنی هم که به کار مربی نیاید بهنفع خودش و
باشگاه است که راهی تیم دیگری شود. او در این مورد میگوید: «خیلی ساده است که یک بازیکن وقتی وارد تیمی میشود باید از فرصتی که در
اختیارش قرار میگیرد، استفاده کند. برخی بازیکنان قدر این فرصتها را میدانند و برخی تلاششان را میکنند اما موفق نمیشوند. درواقع ازلحاظ
تاکتیکی به کار تیم نمیآیند و مجبور به جدایی میشوند. همیشه در هر باشگاهی بودهام، تاکیدم این بوده بازیکنی که اسمش در لیست است باید به
کار تیم بیاید و نیمکتنشینی طولانی هم بهضرر باشگاه است که باید هزینهها را بدهد و هم بهضرر خود بازیکن که باعث افت شدیدش میشود، پس
اگر تغییری صورت میگیرد با بررسی همه جوانب این اتفاق رخ میدهد. در فوتبال حرفهای سرمربی با بازیکن تعارف ندارد، حتی اگر او در پست خود
بهترین هم باشد، اگر به کار سرمربی نیاید باید برود. اتفاقی که نمونه آن را در تیمهای بزرگ دنیا میبینیم. نقلوانتقالات اروپا را مثال میزنم که در
آخرین لحظه چه بازیکنان مهمی در تیمهای بزرگ جابهجا شدهاند. دلیلش این بود که فلان بازیکن نامدار به کار سرمربی تیمش نمیآمد و رفت به

باشگاهی که به او نیاز دارند. در این جابهجایی هم بازیکن سود برد، هم باشگاه و هم سرمربی.»

جوانبازی دادن در این فوتبال شهامت میخواهد

تارتار ازجمله مربیانی است که تیمش ستارهمحور نیست و تمام دوران مربیگریاش با بازیکنان جوان و نهچنان نامدار کار کرده است. البته نه اینکه او
دوست نداشته باشد با ستارهها کار کند، بلکه بضاعت تیمهایش اجازه نداده در فصل نقلوانتقالات مانند برخی مربیان اهل بریز و بپاش باشد. او در این
خصوص میگوید: «کارنامه من و خروجی تیمهایم در این فوتبال مشخص است. دوستان اگر آمار دقیق دربیاورند، مشخص میشود بالای 50 جوان فقط
از تیمهای من در این فوتبال اعتبار کسب کردهاند. همین الان در ذوبآهن به جوان 18 ساله بازی میدهم. کاری که در سالهای گذشته انجام دادم و در
نقلوانتقالات تیمهای بزرگ آنها را بهخدمت گرفتهاند. استفاده از بازیکنان جوان در این فوتبال که همه نتیجهگرا شدهاند واقعا شهامت میخواهد. تاکید
میکنم اگر قرار باشد کارنامه یک مربی را ارزیابی کنند باید خروجی تیمهایش را ببینند. خروجی هم رتبه جدول، بازیکنان جوانی که چهره میشوند و دکل
بهرهبرداری از داشتههاست. من در هر جابهجایی منفعت بازیکن و باشگاه را درنظر میگیرم. میتوانید از باشگاهها آمار بگیرید که در نقلوانتقالات چقدر

هزینه شده است.»

سرمربی ذوبآهن معتقد است انتقادهایی که از او میشود خطدهی شده که او را نقد کنند. تارتار دلخوشی از برخی واسطهها ندارد و بعضی از آنها را
برای این فوتبال مضر میداند و میگوید: «متاسفانه فوتبال ما مسیر خوبی را طی نمیکند و یک عده دلال از اینکه بازیکنان بیکیفیتشان از باشگاهی
کنار گذاشته میشود ناراحتند و به یکسری رسانهها خط میدهند که فلان مربی را بکوبند. البته ایجنتهای زیادی در این فوتبال هستند که برای من
بسیار قابل احترامند اما در هر صنفی بههرحال افراد بیوجدان پیدا میشود. قرار نیست وقتی بازیکن به کار من نمیآید او را حفظ کنم. ممکن است یک



مربی دیگر سلیقهاش با من متفاوت باشد و آن بازیکن به کارش بیاید. بههرحال در فوتبال حرفهای این مسائل زیاد است. بازیکن بخواهد روی نیمکت
بماند خودش هم سوخت میشود.»

صلاح نیست الان حرف بزنم

ذوبآهن فردا یک بازی سخت با مس رفسنجان دارد و بهخاطر همین مساله تارتار میخواهد تمام تمرکزش را روی این بازی بگذارد. او در اینباره
میگوید: «حرف زیاد است اما الان موقع مطرح کردن آن نیست. متاسفانه در این چندهفته خیلی بد آوردیم. از مصدومیت بازیکنان گرفته تا اخراجی که
در بازی با تراکتور داشتیم. در استفاده از موقعیتها هم بد عمل کردیم. البته این بدشانسیها مقطعی است و آنقدر به تیمم و کارم ایمان دارم که به
آینده امیدوار باشم. من قصد مصاحبه در این شرایط حساس را نداشتم؛ چراکه تمام تمرکزم روی بازی حساسی است که فردا با مس رفسنجان داریم.

انشاءالله در فرصتی مناسب راجع به خیلی از مسائل حرف خواهم زد.»
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